
Sognefogedparkens Grundejerforening. 

________________________________________ 
 

Faxe Ladeplads den 27. april 2010 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 21. april 2010. 

 
Til stede: Arne Lundqvist, Connie Christoffersen, Hanne Prytz, Hans Breways, 

                  Torsten Kindvig. 

 

1: Gennemgang af referat fra sidste møde. 
Gennemgået, godkendt og underskrevet. 

 

2: Gennemgang af ansvarsfordelingsliste. 
Blåbærvej: Der blev afholdt beboermøde den 17. marts 2010. 20 husstande var repræsenteret. Til 

stede var advokat Kim Steen, som orienterede om mulighederne i sagen mod FK-huset. Mødet var 

præget af en dårlig stemning p.g.a. en lille gruppe beboeres kritik af udvalgets arbejde. En 

afstemning viste dog flertal for, at advokaten henvender sig til FK-husets advokat. Dette er sket 

skriftligt, men ikke noget svar endnu. - Nyt beboermøde afholdt den 13. april, hvor 17 husstande var 

repræsenteret, men advokaten ikke til stede. 13 husstande gav tilsagn om at deltage i sagen. 

Underskrifter er afleveret til advokat. – Jens Behrendt informerer Rene Tuekær for at få sagen til 

borgmesteren. 

Hybenvej: Brevveksling med kommunen har vist, at færdiggørelse af vejen er flyttet fra 

anlægskonto til vedligeholdelseskonto, hvorfor færdiggørelse ikke vil blive udført i 2010 som lovet. 

Der kommer besked fra kommunen til beboerne inden 8 dage, hvorefter vi rettet henvendelse til 

Thomas Eriksen. 

Brombærvej: Status på Hybenvej skulle også gælde for Brombærvej etape 2. Torsten skriver til T.E. 

om termin for færdiggørelse. 

Plantebælte: Kommunen rykkes igen for svar. 

Grønt område: Bænke: Der kan fås bænke fra 200 til mange tusinde kroner. ( metal og træ ) Hans 

checker med Kilden om træbænk er en mulighed. Hvis ikke, køber vi én bænk fra firma i Herning 

til kr. 2500 incl. moms. Hertil kommer levering samt beslag til forankring. Er det en succes, køber 

vi en mere næste år. – Vedligeholdelse af stier: Kommunen er rykket for en dato; positivt svar fra 

John Birkegaard, som har sendt sagen videre til Park og Vej. Intet svar herfra endnu. – Kontrakt 

med gartner: Buskrydning ændres til kun én gang årligt, hvorved vi sparer 8000 kr. Samtidig 

forespørges om tidspunkt for beskæring. – Vi har indhentet tilbud på udskiftning af de 

hærværksramte frugttræer: kr. 3150 plus moms. Gartneren meddeles, at vi godtager tilbudet. – Det 

er konstateret, at der er bygget en hule i en af beplantningerne. Herved er flere buske beskadiget. Vi 

holder øje med udviklingen og hører gerne fra beboere, som kender til sagen.  

Ny hjemmeside: Arne og Torsten aftaler møde med Jan P. Gertsen, Hybenvej, som har lovet at 

hjælpe. 

Velkomstfolder: Arne laver udkast til næste møde. 

Medlemskab af Parcelhusejernes Landsforening: Der er kommet tilbud på forsikring fra Top-

Danmark og Codan. Vurderes på næste møde. Connie skriver til PL om udmeldelse. 
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Parkering: Der har været diskussion mellem to beboere på Brombærvej om parkering af mindre 

lastbil i et sving. Hans kontakter landbetjenten for besigtigelse af sagen. 

Medlemsmøde: Fastsat til den 28. august 2010 i parken. 

 

3: Budgetopfølgning. 
Regnskab og budget gennemgået. 18 husstande har ikke betalt kontingent endnu. Connie rykker 

dem. Gebyr for rykker blev diskuteret. 

 

4: Næste møde. 
Den 6. juni 2010 kl. 15:00 hos Torsten. 

 

5: Eventuelt. 
Intet. 

 

 

 

 

 

Torsten Kindvig 

Sekretær.   


